

# 你的駕駛執照到期了



查詢電話：1823  
網址：[www.td.gov.hk](http://www.td.gov.hk)

TD603 (Rev.10/2025)

## 續領正式駕駛執照

為提醒及方便駕駛執照持有人及時續領駕駛執照，運輸署會在其駕駛執照到期前，向執照持有人寄發一份印有續領密碼的「正式駕駛執照續領通知書及申請表格」(TD578)。

續領駕駛執照手續可於執照屆滿日前四個月內，或執照屆滿日起計三年內辦理。執照持有人可使用TD578，或「正式駕駛執照及駕駛教師執照新領、續領及加領申請表格」(TD557)，透過以下途徑向運輸署辦理續領駕駛執照申請。

### 網上續領

申請人可登入<http://www.gov.hk/drivinglicence>，以已啟用數碼簽署功能的「智方便+」帳戶或有效的數碼證書或使用列在TD578表格上的「續領密碼」，及其在運輸署記錄的身分證明文件號碼，以作身分認證。運輸署在收到已填妥的申請後，會在10個工作天內將成功獲發的執照以掛號郵件方式寄給你的通訊地址。

請注意：網上辦理服務並不適用於七十歲或以上的申請人。



### 郵寄

填妥續領申請表格，連同所需文件，郵寄至東九龍郵政信箱68115號。請注意，郵資不足的信件將不獲接收。為使郵件能妥善送達運輸署，請確保郵件貼上足夠郵資及註明回郵地址。



### 使用投遞箱

填妥續領申請表格，連同所需文件，投入各運輸署牌照事務處之投遞箱（毋須貼上郵票）。

如以郵寄或投遞箱遞交續領申請，運輸署在收到已填妥的申請後，會在10個工作天內將成功獲發的執照以掛號郵件方式寄給你。



## 於運輸署牌照事務處櫃檯辦理

申請人可透過互聯網(<http://www.gov.hk/tdabs>)或致電 3763 8080 預約辦理續領申請。申請人可於預約時段，帶同已填妥的申請表格及所需文件，親身或委託別人往運輸署牌照事務處櫃檯辦理。請注意：申請人應先預約，以確保能獲得櫃檯辦理續領牌照的服務。



## 地址證明

在辦理續領正式駕駛執照的申請及更改地址時，申請人均須出示現時地址（住址/公司地址及通訊地址）的證明文件正本或副本（包括水電煤或電訊公司收費單、銀行、保險公司、政府部門、本地大學、國際或本地註冊的慈善機構發出的文件），而該地址證明須在申請日前三個月內發出。所有可接納的地址證明載列於運輸署網站([http://www.td.gov.hk/tc/public\\_services/licences\\_and\\_permits/proof\\_of\\_address/index.html](http://www.td.gov.hk/tc/public_services/licences_and_permits/proof_of_address/index.html) )。

## 電子駕駛執照

由2025年9月15日起，駕駛執照持有人可選擇在智能手機展示電子駕駛執照，或攜帶實體駕駛執照，以符合攜帶或出示駕駛執照的要求。市民只需下載「電子駕駛執照」流動應用程式，並通過「智方便」（適用於香港身份證持有人）或運輸署的「牌證易」網上平台（適用於非香港身份證持有人）認證登入，即可使用。你可以掃描右面二維碼下載有關流動應用程式。



## 查詢

電話：1823 網址：[www.td.gov.hk](http://www.td.gov.hk)  
政府物流服務署印

# Your Driving Licence is Expiring

**Enquiry Hotline:** 1823  
**Website:** [www.td.gov.hk](http://www.td.gov.hk)

**Transport Department**

## Renewal of Full Driving Licence

To remind licence holders of the expiry of their full driving licences and to facilitate their renewal of licences, the Transport Department will send to the licence holders a “Full Driving Licence Renewal Notice cum Application Form” (TD578) printed with a renewal password before the licence expiry date.

Driving licence can be renewed within 4 months before the expiry date or within 3 years after the licence has expired. Application for renewal can be made using the TD578 or the application form for “Application for New Issue, Renewal and Addition Full Driving Licence & Driving Instructor’s Licence” (TD557) through the following means:

### Online Renewal

Apply online at <http://www.gov.hk/drivinglicence> with an “**iAM Smart +**” account with digital signing function or a **valid digital certificate** issued by recognized Certification Authorities, or by using the 8-digit **Renewal Password** printed on the TD578, together with the number of identity documents registered with Transport Department for authentication. Upon receipt of a duly completed application, the successfully applied licence will be posted to your correspondence address by registered post within 10 working days.

Please note that the online renewal service is not applicable for applicants aged 70 or above.



### By Post

Send the completed application form and the required documents to P.O. Box 68115, Kowloon East Post Office. Underpaid mail items **will be rejected**. For proper delivery of your mail items to the Transport Department, please ensure your mail items bear **sufficient postage** with **return address**.



### By Drop-in Box

Put the completed application form and the required documents in the drop-in boxes in any of the Transport Department Licensing Offices (No postage is needed).

If renewal is made by post/drop-in box, the successfully applied licence will be posted to you by registered post within 10 working days upon receipt of a duly completed application by the Transport Department.



## Renewal At Licensing Offices

Bring the completed application form and the required documents in person/by agent to the counters of the Transport Department Licensing Offices, preferably by making advanced appointment through Transport Department’s Appointment Booking Service either by phone (Tel: 3763 8080) or through the Internet (<http://www.gov.hk/tdabs>). Note: Applicants should make prior booking to ensure availability of licence renewal service over the counter.



## Address Proof

When applying for renewal of full driving licence or change of address, applicant is required to produce original or photocopy of proof of present address (residential address/company address and correspondence address) which is issued within the last three months from the application date (includes utility or telecommunication bills, documents issued by banks, insurance companies, government departments, local universities, international charitable organizations or charitable organizations registered in Hong Kong). The full list of acceptable proof of address is available at the Transport Department’s website ([http://www.td.gov.hk/en/public\\_services/licences\\_and\\_permits/proof\\_of\\_address/index.html](http://www.td.gov.hk/en/public_services/licences_and_permits/proof_of_address/index.html)).

## Electronic Driving Licence

From 15 September 2025, driving licence holders can choose to display their electronic driving licences (“eDL”) on their smartphones or carry their physical driving licences to comply with the requirements of carrying or producing a driving licence. The public can download the “Electronic Driving Licence” mobile app and **log in upon authentication through “iAM Smart”** (applicable to Hong Kong ID card holders) or the Transport Department’s “**e-Licensing Portal**” (applicable to non-Hong Kong ID card holders) **to use the service**. Scan the QR code on the right to download the mobile app for eDL.



## Enquiries

Hotline: 1823 Website: [www.td.gov.hk](http://www.td.gov.hk)

Printed by the Government Logistics Department